

15 Wing Moose Jaw PSP Facility Rental Rates

BUILDING 16 – RED KNIGHT ARENA

Fall/Winter Ice Rentals (mid Oct-May)

Adult Groups

Minor Organizations/Groups

\$219.00/hr

\$142.00/hr

Spring/Summer Pad (Jun-mid Oct)

Adult Groups

Minor Organizations/Groups

\$65.00/hr

\$55.00/hr

Multipurpose Rooms

Red Knight Banquet Room - All Groups

Red Knight Boardroom - All Groups

(No charge during tournament bookings)

\$30.00/hr

\$20.00/hr

(all rates are subject to additional 5% GST, and PST is not applicable)

- Additional costs may apply for bookings made outside normal facility hours.
- All facility rentals require: signed Provision of Service agreement, payment by cheque payable to 'Receiver General for Canada', insurance with respect to the premises and adjacent areas (limit of liability not less than \$2.5 million for personal injury and bodily injury with a maximum combined limit of \$5 million per occurrence, plus \$2.5 million general liability, written in the name of applicant and include 'His Majesty the King in right of Canada, represented by the Minister of National Defence')

<https://cfmws.ca/moose-jaw/facilities>
[306-694-2222 x 5520](tel:306-694-2222)

Effective **Sept 2024**

15e Escadre Moose Jaw Tarifs de location des installations des PSP

BUILDING 16 – RED KNIGHT ARENA

De glace automne/hiver (mi oct-mai)

Groupes d'adultes

Organisations/groupes mineurs

Pad de printemps/été (juin-mi octobre)

Groupes d'adultes

Organisations/groupes mineurs

Salles polyvalentes

Salle de banquet - Tous les groupes

Salle de conférence - Tous les groupes

(Gratuit pour les réservations de tournois)

(tous les tarifs sont soumis à une TPS supplémentaire de 5% et la TVP n'est pas applicable)

- Des frais supplémentaires peuvent être appliqués pour les réservations effectuées en dehors des heures d'ouverture normales de l'établissement.
- Toutes les locations d'installations nécessitent : un accord de prestation de services signé, un chèque à l'ordre du "Receveur général du Canada", une assurance concernant les locaux et les zones adjacentes (limite de responsabilité d'au moins 2,5 millions de dollars pour les dommages corporels et personnels, avec une limite combinée maximale de 5 millions de dollars par événement, plus une responsabilité générale de 2,5 millions de dollars, rédigée au nom du demandeur et incluant "Sa Majesté le Roi du Canada, représentée par le ministre de la Défense nationale").

<https://sbmfc.ca/moosejaw/installations>
[306-694-2222 x 5520](tel:306-694-2222)